

Federal Court



Cour fédérale

## JUDICIAL APPOINTMENT

**OTTAWA, Ontario, February 12, 2024** – The Honourable Arif Virani, Minister of Justice and Attorney General of Canada, today announced the following appointment:

**Julie L. Blackhawk**, General Counsel at the Department of Justice Canada in Ottawa, is appointed a Judge of the Federal Court. Justice Blackhawk replaces Justice Russel Zinn, who elected to become a supernumerary judge effective September 1, 2022.

[Department of Justice \(Canada\) News Release](#)

Cour fédérale



Federal Court

## NOMINATION À LA MAGISTRATURE

**Ottawa (Ontario), le 12 février 2024** – L'honorable Arif Virani, ministre de la Justice et procureur général du Canada, a annoncé aujourd'hui la nomination suivante :

**Julie L. Blackhawk**, avocate générale au ministère de la Justice Canada à Ottawa, est nommée juge de la Cour fédérale. La juge Blackhawk remplace le juge Russel Zinn, qui a choisi de devenir juge surnuméraire à compter du 1<sup>er</sup> septembre 2022.

[Communiqué de presse du Ministère de la Justice \(Canada\)](#)